

Dr. Zafar Iqbal Memon

Specialist Pediatrics

LANGUAGES : ENGLISH, ARABIC & URDU



QUALIFICATIONS :

- MBBS
- MCPS (PAK)

EXPERIENCE :

- Has more than 10 year of experience of pediatric and capable of diagnosing and treating infants and children in both emergency and non emergency situations
- Completed pediatric and neonatology residency training from pakistan and later worked in kingdom of Saudi Arabia before joining to university hospital sharjah in 2015
- Accredited and certified in pediatric advanced life support (PALS)
- Accredited and certified in neonatal resuscitation program (NRP)

INTERESTS :

- Pediatric Emergency
- Respiratory Cases
- Gastrointestinal Cases



For appointments

+ 971 6 505 8555



د. ظافر إقبال ميمون أخصائي طب الأطفال

اللغات : الإنجليزية، العربية، الأردية

المؤهلات الدراسية :

- بكالوريوس الطب والجراحة
- عضو كلية الأطباء والجراحين، باكستان

الخبرة :

- لديه أكثر من 10 سنوات من الخبرة في طب الأطفال وقادر على تشخيص وعلاج الرضع والأطفال في كل من الحالات الطارئة وغير الطارئة
- أكمل تدريب الإقامة لطب الأطفال وحديثي الولادة من باكستان وعمل في المملكة العربية السعودية قبل الإنضمام إلى مستشفى الجامعة بالشارقة عام 2015
- مُعتمد في دعم الحياة المتقدم للأطفال من جمعية القلب الأمريكية
- مُعتمد في برنامج إنعاش حديثي الولادة

الخبرات والخدمات الطبية :

- طوارئ الأطفال
- مشاكل الجهاز التنفسي للأطفال
- مشاكل الجهاز الهضمي للأطفال

للمواعيد والإستفسارات الأخرى

+ 971 6 505 8555



JCI ACCREDITED
SINCE 2015

مستشفى الجامعة بالشارقة
صندوق بريد: 72772، المدينة الجامعية، الشارقة، الإمارات العربية المتحدة. هاتف : +97165058555 فاكس : +97165058444

@UHSharjah | www.uhs.ae